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014/20 Finansiering av varmeanlegg skole og aktivitetshus 

 

Styringsgruppe skole og aktivitetshus - 014/20 
 
SSA - behandling: 
Espen Svenneby, Ap, ønsket protokolltilførsel til saken: 
Det er TEK17 som er lagt til grunn for bygging av skole/aktivitetshus. Derfor ble det sagt fra 
innleid prosjektleder tidligere at varmeløsning ikke spiller noen rolle av flisfyring eller 
bergvarme og MMB bygger i henhold til dette. Dette ble bekreftet.  
 
Bakgrunn for saken er at energipris var dyrere enn forprosjektet viste. Tilbudet fra tilbyder er 
på 0,95. Det er grunnen for at vi nå har saken.  
 
Espen Svenneby ønsker svar på spørsmål rundt utredning i saken. 

1. Normalt tar en varmepumpe relativt liten plass og ikke særlig større plass enn 
en kundesentral for fjernvarme, men noe økt areale er det sikkert behov for. 
Styringsgruppe ønsker derfor tegninger som viser hvorfor vi må bygge på for 
bergvarme. Tegninger som viser hvorfor vi trenger mer plass i forhold til 
flisfyring. 

2. Må legges nye kabler, dokumentasjon på hvorfor. 
3. Takstrips, hvorfor brukes ikke eksisterende ventilasjon som oppvarming og 

takstrips som spissvarme ved behov hvis usikkerheten er så stor fra MMB? 
4. Skjønner ikke hva som blir merkostnader for utomhus, dette er vel en kostnad 

som bør inn i flisfyringsanlegget også i så fall? Vil ha en dokumentasjon på 
merkostnaden i forhold til flisfyring og hvorfor. 

 
 
May-Liss Sæterdalen, Ap, fremmet utsettelsesforslag. 
Utsettelsesforslaget falt med 3 mot 6 stemmer. 
 
 
Mot utsettelsesforslag: Bjørn Thomas Berget, Bvs, Lise Svenkerud, H, Kjell Konterud, Foli, 
Gunn Marit Lindmoen, Pp, Espen Svenneby, Ap, og  Ola Cato Lie Sp. 
For utsettelsesforslag: May-Liss Sæterdalen, Ap, Ivar Arnesen, Sp og Hans Robert 
Morønning, Sp 
 
 
Bjørn Thomas Berget, Bvs, fremmet endringforslag; 
"ombygging rekka" fjernes fra punkt 1 i kommunedirektørens innstilling. Punkt 1 blir da som 
følger: 

1. Bergvarme-løsning vedtas med de usikkerhetsmomenter som foreligger.  

Bergvarme-løsning innbefatter ombygging i ungdomsskolen, samt utbygging 
aktivitetshus og bibliotek. 

 
Hans Robert Morønning, Sp, fremmet alternativ handlemåte som ligger i saksutredningen. 
 
Kommunedirektørens forslag ble satt opp mot Berget sitt endringsforslag. 
Kommunedirektørens forslag falt med 4 mot 5 stemmer. 
 
For Berget sitt forslag: Bjørn Thomas Berget, Bvs, Lise Svenkerud, H, Kjell Konterud, Foli, 
Espen Svenneby, Ap, Gunn Marit Lindmoen, Pp. 
For Kommunedirektørens forslag: Hans Robert Morønning, Sp, Ivar Arnesen, Sp, Ola Cato 



Lie, Sp, May-Liss Sæterdalen, Ap. 
 
 
Berget sitt endringsforslag ble satt opp mot alternativ handlemåte. 
Berget sitt endringsforslag ble vedtatt med 5 mot 4 stemmer. 
 
For Berget sitt endringsforslag: Bjørn Thomas Berget, Bvs, Lise Svenkerud, H, Kjell 
Konterud, Foli, Espen Svenneby, Ap, Gunn Marit Lindmoen, Pp. 
For alternativ handlemåte: Hans Robert Morønning, Sp, Ivar Arnesen, Sp, Ola Cato Lie, Sp, 
May-Liss Sæterdalen, Ap. 
 
 
SSA - vedtak: 

1. Bergvarme-løsning vedtas med de usikkerhetsmomenter som foreligger.  
Bergvarme-løsning innbefatter ombygging i ungdomsskolen samt 
utbygging aktivitetshus og bibliotek. 

2. Investeringsrammen for ny skole og aktivitetshus økes med 10 millioner 
kroner. Økningen finansieres slik: 
- Økt refusjon kompensasjon for merverdiavgift 2 millioner kroner 
- Bruk av lån 8 millioner kroner 

3. Eventuelle endringer i driftsbudsjettet vil fremmes i egen sak når 
konsekvensene er avklart 

 
 
 
 
 


